
PROTOKÓŁ NR 11/07

z posiedzenia Komisji Oświaty i Kultury,

które odbyło się 4 października 2007 roku

w Biurze Rady Miejskiej w Kowarach.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 16:30. Uczestniczyli w nim (załącznik nr 1):

Członkowie Komisji:

1. Anna Klepacz – Przewodnicząca Komisji,

2. Ewa Pędziwiatr,

3. Roman Tryhubczak,

4. Piotr Tyrawa.

Nieobecna usprawiedliwiona: Genowefa Pohoska.

Zaproszone osoby:

1. Mirosław Górecki – Burmistrz Miasta Kowary,

2. Tadeusz Cwynar – Przewodniczący Rady Miejskiej.

Przewodnicząca Komisji – przywitawszy zebranych – odczytała porządek obrad, który przyjęty został 

jednogłośnie, a przedstawiał się następująco:

1. Zapoznanie Członków Komisji ze sprawozdaniem z letniego wypoczynku grupy romskiej z Kowar w 

Międzyzdrojach.

2. Rozpatrzenie wniosku p. M. Tatowicz w sprawie utworzenia dodatkowej grupy przedszkolnej.

3. Rozpatrzenie skargi pana Ślusarczyka w sprawie dowozu dziecka do Szkoły Podstawowej nr 1 w 

Kowarach.

4.  Rozpatrzenie prośby pani Zofii Trojnar w sprawie zwiększenia w budżecie na 2008 r.  środków 

finansowych na potrzeby zespołu „Kowarskie Wrzosy”.

5. Zgłoszenie  wniosku  w  sprawie  przygotowania  uchwały  dotyczącej  przyznawania  uczniom 

stypendium szkolnego za bardzo dobre wyniki w nauce i osiągnięcia sportowe.

6. Sprawy rożne.

WNIOSKI:

1.  Po  analizie  dokumentacji  przesłanej  przez  Biuro  Podróży  „KON  TIKI”  Łabasz  i  Grochantz, 

dotyczącej pobytu kowarskich Romów na kolonii w Międzyzdrojach, Komisja wnioskuje o wyjaśnienie tej 

sprawy przez pełnomocnika romskiego oraz osoby z Urzędu Miejskiego odpowiedzialne za organizację tego 

wyjazdu. 

2.  Komisja  wnioskuje  o  przyznanie  środków  na  utworzenie  dodatkowej  grupy  w  Przedszkolu 

Miejskim nr 1.

3. Po zapoznaniu się ze skargą, biorąc pod uwagę wiek dziecka oraz fakt, że dowożone są dzieci z ul. 

Kowalskiej, których odległość do szkoły jest mniejsza, niż syna pana Ślusarczyka –  Komisja wnioskuje o 

przyznanie środków na dowóz dla Tomasza Ślusarczyka.

1



4.  Komisja proponuje  zwiększenie  dotychczasowej  dotacji  w  budżecie  na  2008  rok  na  potrzeby 

Zespołu „Kowarskie Wrzosy” o 1000 zł. Jednocześnie Komisja zwraca się do Dyrektora MOK o udzielanie 

pomocy Zespołowi  w zakresie pisania wniosków o pozyskiwanie środków z Urzędu Marszałkowskiego.

5.  Komisja  wnioskuje  o  przygotowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  przyznawania  stypendium 

szkolnego za bardzo dobre wyniki w nauce i osiągnięcia sportowe oraz zagwarantowanie na ten cel środków w 

budżecie na 2008 rok.

Przewodnicząca Komisji zamknęła posiedzenie o godzinie 19:30.

Protokołowała:                                                                                               Przewodnicząca Komisji

Anna Klepacz                                                                                                        Oświaty i Kultury
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